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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 04.11.2013 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Budżet obywatelski. 
4. Państwowa Komisja Wyborcza. 
5. Projekt budżetu na rok 2014. 
6. Działki na ul. Wroniej. 
7. „Krokusowa rewolucja”. 
8. Finanse Rady Osiedla. 
9. Działania RO w ostatnim miesiącu. 
10. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  10 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
P. Przewodniczący przypomniał o kończącym się terminie głosowania na budżet obywatelski, 
zachęcał członków RO do oddawania głosów. 
 
Ad. 4. 
Do RO wpłynęły 3 pisma z Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie wygaśnięcia 
mandatów p. Artura Borowicza, p. Lecha Zysa oraz p. Radosława Przypisa.  
 
Ad. 5. 
P. Pieciukiewicz jako pierwsza zapoznała się z projektem budżetu na rok 2014. Zgłosiła 
następujące uwagi: 
- budżet RO jest niższy niż w poprzednim roku, a liczba mieszkańców wzrosła, 
- żaden z wniosków składanych przez RO nie został uwzględniony w projekcie, 
- miasto w przyszłym roku nie przewiduje środków finansowych na oświetlenie, 
- program „Sowa”, mający na celu wymianę oświetlenia na energooszczędne pochłonie 7 mln 
zł, 
- program do opracowania oświetlenia hybrydowego kosztuje 50 tys. zł, nie zarezerwowano 
jednak żadnych pieniędzy na realizację zadań, 
- przebudowa ul. Szafera od Wojska Polskiego, pochłonęła już 51 tys. zł, 
- w roku 2015 i 2016 nie przewiduje się środków na współfinansowanie Rad Osiedli, 
- program remontu dróg i chodników przewiduje zajęcie się 1 ulicą rocznie, dysponentem jest 
WGKiOŚ. W 2014 roku ma to zostać przebudowana ul. Bogusława od pl. Zgody do ul. 
Krzywoustego za 2 mln zł, a pula wynosi 8 mln zł. 
Teraz z projektem budżetu zapozna się p. Braciszewski, następnie będzie on do wglądu 
członków RO w jej siedzibie. 
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Ad. 6. 
P. Pieciukiewicz napisze wstępne pismo do Prezydenta Kądziołki w sprawie działek na ul. 
Wroniej. Trzy prywatne działki biegną przez teren drogi. P. Przewodniczący zajmie się tym 
tematem. 
 
Ad. 7. 
P. Przewodniczący podziękował wszystkim zaangażowanym w akcję „krokusowej 
rewolucji”, w szczególności: p. Barciszewskiemu, p. Gnoińskiej, p. Mosiejczykowi, p. 
Pieciukiewicz oraz p. Wierzchowskiemu. 
 
Ad. 8. 
P. Przewodniczący podsumował finanse RO, zostało jeszcze ponad 3 000 zł, które zostaną 
wykorzystane na „Zaścianek”, którym zajmie się p. Wierzchowski, choinkę osiedlową, którą 
zajmie się p. Braciszewski oraz spotkanie opłatkowe, które zostanie prawdopodobnie 
zorganizowane przed 15 grudnia ze względu na wyprowadzkę firmy Remondis. 
Przeprowadzono głosowania nad podjęciem uchwał finansowych. Środki pieniężne w 
wysokości 3 100 zł postanowiono przeznaczyć na: 
- druk oraz kolportaż gazetki osiedlowej „Zaścianek” - kwotę 700 zł, 
- choinkę osiedlową (nagrody do konkursu oraz słodkości dla dzieci) – kwotę 400 zł, 
- spotkanie opłatkowe – kwotę 2 000 zł. 
Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali „za”, uchwały podjęto jednomyślnie. 
Kwota 8 000 tys. zł uzyskana z konkursu Komisji Inicjatyw Społecznych ma zostać 
rozdysponowana zgodnie z ustaleniami Zarządu, który został upoważniony przez RO do 
podjęcia dalszych decyzji w tej kwestii.  
 
Ad. 9. 
P. Przewodniczący omówił działania RO w ostatnim miesiącu. RO podjęła uchwałę w 
sprawie wniosku o dzierżawę firmy Alsecco. Po przeprowadzeniu wizji lokalnej wyrażono 
zgodę, pod warunkiem czyszczenia rowu. RO podjęła również uchwałę w sprawie dzierżawy 
działki na postawienie urządzenia grillującego przez p. Milke. W wyniku przeprowadzenia 
wizji lokalnej, upewniono się, że nie wystąpi tam zagrożenie bezpieczeństwa przez parkujące 
samochody i wyrażono zgodę. Podstawa pod obelisk Generała Sosabowskiego jest już 
gotowa. 
 
Ad. 10. 
Wolne wnioski: 
- na posiedzeniu RO pojawił się p. Dzielnicowy – p. Morawski, aby wysłuchać uwag 
członków RO. P. Pieciukiewicz zgłosiła, aby objąć nadzorem ul. Żyzną, na której kierowcy 
często jeżdżą pod prąd stanowiąc zagrożenie oraz po chodnikach, omijając progi 
spowalniające.  
- p. Przewodniczący zaprosił członków RO na ognisko patriotyczne organizowane przez 
„Stowarzyszenie Bojursko” 9 listopada o godz. 17:00 na terenie siedziby IPN. 
 
 
 
 


